



## 荃灣滙豐中小企中心 Tsuen Wan HSBC Business Centre

荃灣眾安街68號荃灣千色匯 I  
24樓2404-2406室  
Units 2404-2406, 24/F  
KOLOUR • Tsuen Wan I  
68 Chung On Street, Tsuen Wan

**查詢 Enquiry:**  
**(852) 2748 8288**

**預約開戶  
Account Opening Appointment:**  
**(852) 2748 8238**

**營業時間 Opening Hours:**  
星期一至五：上午9時至下午5時30分  
Monday to Friday: 9:00 am to 5:30 pm

### 前往荃灣滙豐中小企中心

#### Getting to Tsuen Wan HSBC Business Centre:

- 乘搭港鐵 - 請往港鐵荃灣站B2出口，沿行人天橋經過荃豐中心及千色店百貨，只需13分鐘便可到達。
- 乘搭巴士 - 多種往來路線巴士都以荃灣地鐵站旁（近南豐中心）為總站。請向巴士公司查詢有關最新路線詳情。
- 經眾安街 - 於眾安街向沙咀道方向直行5分鐘即可到達荃灣千色匯 I，辦公室大堂設於荃灣千色匯 I 商場3樓。
- By MTR - From Tsuen Wan MTR station take Exit B2, walk along the sheltered footbridge and pass Tsuen Fung Centre and Citistore. It will take around 13 minutes to get to the Centre.
- By Bus - Several buses from both directions stop close to Tsuen Wan MTR Station (near Nam Fung Centre). Please check exact routes with the bus company prior to travel.
- Via Chung On Street - Walk along Chung On Street towards Sha Tsui Road direction. It will take around 5 minutes to get to KOLOUR • Tsuen Wan I, office lift lobby located at 3/F of the mall.

**HSBC Business**  
滙豐中小企業

**HSBC**  **滙豐**